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Godkjenning av sakskart 
Det ble fremlagt følgende tilleggssakskart: 
Sak 69 /11  Bevilling - Søknad fra Markaporten AS om serverings og skjenkebevilling etter 

eierskifte ved Markaporten i Ankerveien 117 
Sak 70 /11  Nytt valgoppgjør for bydel Vestre Aker (V) - orientering om vedtak 
Sak 71 /11  Kryssing av Sørkedalsveien, gangbro ved Persbråten. Varsel om oppstart av 

planarbeid - Anmodning om forhåndsuttalelse 
Sak 72 /11  Forslag til plassering av snødeponi i bydelen 
Sak 73 /11  Varsel om oppstart av planarbeid - Tiltak for gang- og sykkeltrafikken i 

Sørkedalen 
Sak 74 /11  Bjørnveien 109 - Gnr 33 bnr 177 - 203 - 1340 - 1341 - 1342 - Varsel om igangsatt 

detaljregulering 
Arild Gjervan (H) fremmet forslag om at sak 72/11 sendes til BMS-komiteen for 
behandling. 
 
Med disse endringer ble sakskartet enstemmig vedtatt. 
 
Åpen halvtime 
Stig Nielsen, nestleder i Utvalget for Harmonisk fortetting (UHF), tok ordet til sak 54/11 Lille 
Borgen vei 12. 
Martin Novotny, Røa Idrettslag, ønsket informasjon vedrørende kunstgressbane i 
Sørkedalsveien 148. 
Karin Weum, tok ordet til sak 54/11 Lille Borgen vei 12. 
Nils Røhnebæk, Hotell Norge, orienterte om stenging av Ridehuset selskapslokaler. 
Ola Bettum, Arkitekt fra In By, orienterte om ny plan for Vinderenkrysset. 
Anton Rygh, Sørkedalsveien, tok ordet til sak 74/11. 
Tore S. Bryhni, Husebygrenda borettslag, tok ordet tilsamme sak. 
Espen Andresen, nyansatt leder av Vestre Aker frivillighetssentral, prsenterte seg og sine 
ønsker for frivillighetssentralen. 
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Sak 46 /11  Protokoll fra møte 10. mars 2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 10. mars 2011. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 10. mars 2011. 
 

 Sak 47 /11  Bydelsdirektørens driftsorientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar bydelsdirektørens driftsinformasjon til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar bydelsdirektørens driftsinformasjon til orientering. 
 

 Sak 48 /11  Rapportering på aktivitet og måltall pr.28.02.2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 

 Sak 49 /11  Kunngjøring om offentlig ettersyn fra 07.03.2011 - 
18.04.2011 Voksenkollveien felt A Voksenkollen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til plan- og bygningsetatens oversendelse datert 3. mars 2011 
vedrørende planforslag for Voksenkollveien felt A. Bydel Vestre Aker støtter plan- og 
bygningsetatens konklusjon om ikke å anbefale planforslaget, og slutter seg til etatens 
begrunnelse for det.   
 
Byutviklings, miljø og samferdselskomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i Vestre Aker henviser til tidligere flertallsuttalelser i denne saken, se vedlegg, 
og fastslår vårt flertallsstandpunkt om at tomten kan bebygges i henhold til Tiltakshavers 
forslag.  
 
Bydelsutvalget ønsker ikke at dagens regulering til institusjon blir resultatet da det må 
påregnes at eier vil utnytte eiendomsretten til å bebygge tomten i henhold til dagens 



regulering dersom det ikke gis reguleringsendring, og støtter derfor at tomten bebygges med 
11 eneboliger.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at det er opparbeidet fortau langs tomtegrensen mot 
Voksenkollveien, og at de andre reguleringsbestemmelsene er fulgt før Midlertidig 
ferdigtillatelses gis. 
 
Bydelsutvalget er forbauset over at Plan- og bygningsetaten i denne sak henviser til 
bystyrevedtaket om å bevare den blå-grønne profilen da tomten ved en utbygging i henhold til 
forslaget, ikke er synlig sett i fjernperspektiv. Derimot er det allerede gitt tillatelse til flere 
utbygginger, blant annet av Voksenkollveien 3, i Thorleif Haugsvei og tomt i Rødkleivfaret 
der dette er en meget aktuell problemstilling da disse utbyggingen blir helt synlig fra sentrum 
og sentrumsnære områder, og dermed ødelegger den blå-grønne profilen for disse områdene.. 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
I påvente av svar på følgende forslag til brev foreligger, forslår derfor H at saken utsettes for 
realitetsbehandling. 
 
Følgende brev sendes Plan- og bygningsetaten. 
 
Voksenkollveien felt A, Voksenkollen. Planforslag til offentlig ettersyn. Detaljregulering. 
 
Denne tomten er regulert til ”institusjoner” i følge første side i Planforslaget fra Plan- og 
bygningsetaten, mens det på side 4 under Sammendrag skrives at den er ”regulert til 
institusjoner og lignende”. I denne saken er ordet ”institusjon” brukt om til dels meget 
forskjellige begreper som overnattings- og serveringsstedene Voksenåsen konferansesenter, 
Lysebu, Soria Moria og for Voksentoppen skole for barn med astma, allergi og eksem. Vestre 
Aker bydelsutvalg finner denne sammenblandingen lite klargjørende for hva som egentlig er 
hensikten med en slik regulering; skal reguleringen gjelde institusjoner til helsemessige 
formål eller skal det også kunne bygges nye overnattings- og serveringssteder, skole, 
barnehage, asylmottak og lignende innenfor reguleringsbetegnelsen?  
 
Det henvises også til flere tomter i hele Voksenkollområdet som har lik regulering uten at det 
påvises hvor disse ligger i kartoversikten. Dette finner bydelsutvalget mangelfullt ved saken 
da det blir vanskelig å se hvilke tomter som eventuelt kan ligge som reservere til eventuell 
fremtidig bruk, ref side 14 nest siste avsnitt der ”Plan- og bygningsetaten ønsker å 
opprettholde gjeldende regulering, slik at man ikke mister denne tomta dersom det blir behov 
for barnehage i fremtiden som følge av flere utbygginger i nærområdet.”  
 
Bydelsutvalget er også opptatt av andre former for sosial infrastruktur enn barnehager, for 
eksempel Omsorgsboliger + og fotballbane for barn og unge i området, og ber derfor Plan- og 
bygningsetaten komme tilbake med en oversikt over alle tomter i Voksenkollen som er 
regulert til både institusjoner, institusjoner og lignende, institusjoner og allmennyttig formål. 
 
I saken henvises det flere steder til flere utbyggingsområder for boliger. Bydelsutvalget er klar 
over noen av dem, men tydeligvis ikke alle og ber derfor Plan- og bygningsetaten komme 
tilbake med en oversikt over hvilke tomter som er aktuelle, og hvor mange boliger dagens 
regulering for hele Voksenkollen kan innebære. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker viser til plan- og bygningsetatens oversendelse datert 3/3-2011 vedrørende 
planforslag for Voksenkollveien felt A. Bydel Vestre Aker støtter Plan- og bygningsetatens 
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konklusjon om ikke å anbefale planforslaget. Bydelsutvalget ønsker som Plan- og 
bygningsetaten å videreføre intensjonene i gjeldende regulering og overordnede planer, 
hvilket innebærer å bevare den grønne åsen. Det har ikke vært kommunens intensjon å åpne 
området rundt Voksenkollen for tradisjonell boligutbygging. Store arealer i tilliggende 
områder er allerede regulert til boligbebyggelse, og disse bør evt bygges ut før man 
omregulerer nye områder. En eventuell omregulering bør være til friområde slik at tomten kan 
beholdes som et ubebygd friluftsområde som er allment tilgjengelig. 
 
Bydel Vestre Aker frykter at en evt omregulering vil ødelegge et viktig ”høyfjellspreget” 
grøntdrag i byens nærområde og gi brudd i sammenhengende stinett over en av byens høyeste 
åser. Våtmark/fuglemyr i området må beskyttes og bevares. Her er merkede turstier, små åpne 
myrpartier, knauser, furutrær, variert skog, rikt dyreliv.  Stiene blir tråkket om vinteren og 
lyssatt. Området er svært mye brukt av skole for astma og allergi, SFO og turgåere. 
 
En mulig utbygging i dette sårbare området må sees i sammenheng med utbygging i 
Lillevannsveien 75 og Orreskogen som påfører vegetasjonen i åsen nedenfor store sår. Ved en 
fortsatt utbygging vil deler av byens grønne silhuett være tapt for alltid. Fjernvirkningen av en 
bebyggelse her vil være betydelig. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Felt A Voksenkollveien 
 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler forslagsstillers forslag til utbygging av felt A på 
Voksenkollen med inntil 11 boliger og BYA 20 % 
Feltet glir godt inn i terrenget og gir ingen synlig fjernvirkning. I området er det i tillegg 
regulert store naturområder som sikrer rekreasjon for nærliggende beboere. 
Det er viktig at eksisterende sti legges om og opprettholdes frem mot Ullveien og vi mener 
forslaget om grøntbelte rundt bebyggelsen styrker prosjektet. 
Vestre Aker bydelsutvalg mener det er viktig å fokusere på trafikksikring i hele 
Voksenkollveien og støtter Plan- og bygningsetatens rekkefølgekrav om fortau langs 
eiendomsgrensen. I tillegg mener Vestre Aker bydelsutvalg at kommunen snarest bør regulere 
inn fortau fra Voksenkollen stasjon til Hospitsveien for å sikre skoleveien til Grindbakken 
samt det relativt store antall fotgjengere på strekningen mellom Voksenkollen stasjon og 
Holmenkollen. Veien er hele året sterkt belastet med turisttrafikk og busser som øker i takt 
med utvidelsene av hoteller og attraksjoner i området. Det bør også vurderes fartsregulering 
og alternativt dempere i området. 
Alle fremtidige byggeprosjekter langs veiene i området bør få rekkefølgebestemmelse om 
fortau langs eiendomsgrensen. 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at regulerte områder i bydelen må tas i bruk for bebyggelse 
for å dekke Oslos store fremtidige boligbehov, vi mener også at tomter som ikke gir synlig 
fjernvirkning i området kan gis en tillatt BYA på opp mot 20 %. 
Vi mener at behovet for barnehage for området godt kan dekkes inn ved prosjektet i 
Frognerseterveien alternativt i forbindelse med eksisterende ledige lokaler på eksisterende 
skoletomt. 
 
BMS-komiteens forslag falt enstemmig. 
Fremskrittspartiets forslag falt med 12 (7H+2A+2V+1SV)stemmer mot 2 (2F) stemmer. 
Bydelsdirektørens forslag falt enstemmig. 
Venstres forslag falt med 8 (5H+2F+leders dobbelstemme) stemmer mot 7 
(2H+2A+2V+1SV). 
Høyres forslag ble vedtatt med 8 (5H+2F+leders dobbelstemme) stemmer mot 7 
(2H+2A+2V+1SV). 



Bydelsutvalgets vedtak: 
I påvente av svar på følgende forslag til brev foreligger, forslår derfor H at saken utsettes for 
realitetsbehandling. 
 
Følgende brev sendes Plan- og bygningsetaten. 
 
Voksenkollveien felt A, Voksenkollen. Planforslag til offentlig ettersyn. Detaljregulering. 
 
Denne tomten er regulert til ”institusjoner” i følge første side i Planforslaget fra Plan- og 
bygningsetaten, mens det på side 4 under Sammendrag skrives at den er ”regulert til 
institusjoner og lignende”. I denne saken er ordet ”institusjon” brukt om til dels meget 
forskjellige begreper som overnattings- og serveringsstedene Voksenåsen konferansesenter, 
Lysebu, Soria Moria og for Voksentoppen skole for barn med astma, allergi og eksem. Vestre 
Aker bydelsutvalg finner denne sammenblandingen lite klargjørende for hva som egentlig er 
hensikten med en slik regulering; skal reguleringen gjelde institusjoner til helsemessige 
formål eller skal det også kunne bygges nye overnattings- og serveringssteder, skole, 
barnehage, asylmottak og lignende innenfor reguleringsbetegnelsen?  
 
Det henvises også til flere tomter i hele Voksenkollområdet som har lik regulering uten at det 
påvises hvor disse ligger i kartoversikten. Dette finner bydelsutvalget mangelfullt ved saken 
da det blir vanskelig å se hvilke tomter som eventuelt kan ligge som reservere til eventuell 
fremtidig bruk, ref side 14 nest siste avsnitt der ”Plan- og bygningsetaten ønsker å 
opprettholde gjeldende regulering, slik at man ikke mister denne tomta dersom det blir behov 
for barnehage i fremtiden som følge av flere utbygginger i nærområdet.”  
 
Bydelsutvalget er også opptatt av andre former for sosial infrastruktur enn barnehager, for 
eksempel Omsorgsboliger + og fotballbane for barn og unge i området, og ber derfor Plan- 
og bygningsetaten komme tilbake med en oversikt over alle tomter i Voksenkollen som er 
regulert til både institusjoner, institusjoner og lignende, institusjoner og allmennyttig formål. 
 
I saken henvises det flere steder til flere utbyggingsområder for boliger. Bydelsutvalget er 
klar over noen av dem, men tydeligvis ikke alle og ber derfor Plan- og bygningsetaten komme 
tilbake med en oversikt over hvilke tomter som er aktuelle, og hvor mange boliger dagens 
regulering for hele Voksenkollen kan innebære.        
 

 Sak 50 /11  Oversendes andre myndigheter for uttalelse - 
Sørkedalen 958 

 
Byutviklings, miljø og samferdselskomiteens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt byggesak i Sørkedalen 958 for uttalelse. Bydel Vestre 
Aker har ingen ytterligere bemerkninger utover det som fremkommer av bydelsutvalgets 
tidligere uttalelse i saken i brev datert 7.9.2009.   
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt byggesak i Sørkedalen 958 for uttalelse. Bydel Vestre 
Aker har ingen ytterligere bemerkninger utover det som fremkommer av bydelsutvalgets 
tidligere uttalelse i saken i brev datert 7.9.2009.   
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 Sak 51 /11  Sørkedalsveien-Morgedalsvegen - Forslag til 
utbyggingsavtale - Offentlig ettersyn 

 
Byutviklings, miljø og samferdselskomiteens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt høringssak om utbyggingsavtale for Sørkedalsveien – 
Morgedalsveien, og har ingen innsigelser til denne. Bydel Vestre Aker tar derfor avtalen til 
orientering.  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt høringssak om utbyggingsavtale for Sørkedalsveien – 
Morgedalsveien, og har ingen innsigelser til denne. Bydel Vestre Aker tar derfor avtalen til 
orientering.  
 

 Sak 52 /11  Øvre Smestad vei 50 - Gjenbygging av gangvei 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken tas til orientering. 
 
Byutviklings, miljø og samferdselskomiteens forslag til vedtak 
 
Følgende brev sendes Byrådsavdeling for Byutvikling og samferdsel og Bystyret: 
I Vestre Aker bydel er det en rekke gangveier, stier og smett som i mange år er blitt benyttet 
av allmennheten som turstier, veier til skoler, friarealer og barnehager. Det er også i Vestre 
Aker bydel utarbeidet et eget kart hvor gangveier m.m. er avmerket. Stiene er av stor viktighet 
og har stor betydning for at man kan ferdes uten å måtte følge de vanlige, til dels svingete, 
veier i vår bydel. 
 
Eiendomsforholdene til denne type gangveier kan variere, fra kommunalt eide, eid av den 
lokale Velforening eller av private. Gangarealene er stort sett ikke skilt ut som egne gårds- og 
bruksnumre.  
 
Ved alle utbygginger i bydelen er det alltid blitt tatt hensyn til disse gangveier, da dette er blitt 
ansett som meget vesentlige allemannsrettigheter.  
 
Ved en ny byggesak i Øvre Smestad vei 50 er det for første gang i bydel Vestre Aker ikke tatt 
hensyn til en mangeårig benyttet gangvei langs eiendomsgrensen. Dette er en gangvei som er 
inngjerdet på begge sider og hvor belysning er betalt av Hafslund.  
 
Gangveien forbinder Øvre Smestad vei mot skolene på Huseby, Persbråten, Hovseter og 
Steiner og gir tilgang til det store friområdet som går ned mot Makrellbekken samt til 
friområdet i Husebyskogen. 
 
Videre gir det befolkningen en rask tilgang til T-banestasjon og bydelens serviceinstitusjoner i 
FO-bygningen ved Garden (Sørkedalsveien 148). 
 
I byggesaken har Beliggenhet Eiendom AS/Aker Utvikling AS som utbygger innlemmet 
arealet i den flotte eiendom de nå har ervervet, og som skal rives, for å få en maksimal 
utbygging av tomtearealet med 7 eneboliger. Gangveien er forutsatt fjernet slik at det ikke 



lenger blir en offentlig gangvei her. Dette medfører stor ulempe for beboerne i området. 
Kommunikasjonsmulighetene i området blir sterkt redusert ved nedlegging av gangveien.  
 
Hvis denne tillatelse gis, og man nå etablerer en praksis i bydelen hvor denne type stier 
innlemmes i den enkelte eiendom for å få en større mulig utbygging av tomtearealet, vil det 
være meget betenkelig for beboernes rettigheter til disse arealer i fremtiden.  
 
Vi ber om byrådens aktive innsats da vi ikke kan se at en reguleringsplan gir utbygger noe 
rettskrav på å stenge gangveien. Utfallet av dette avhenger av hvordan kommunen velger å 
forvalte sin planmyndighet. Her ligger det politiske ansvaret som byråden og byrådet må 
håndtere.  
 
Vi er overrasket over at byrådet ved Plan- og bygningsetaten ikke har bedt utbygger hensynta 
opprettholdelse av gangveien på bakgrunn av det samfunnsansvar byrådet har, og da slike 
ferdselsårer er helt nødvendig for menigmanns livskvalitet. Det er slik at lovgiver har gitt 
kommunen en rikholdig verktøykasse for å kunne opprettholde fra ferdsel langs viktige 
gangveier, stier, smau og smett. Vi regner med at byråden vil ta i bruk denne verktøykasse 
både i denne enkeltsak og lignende saker.  
 
Kommunen har anledning til å stille vilkår under utarbeidelse av rammeplan. Det bør gjøres 
her. Og angjeldende rammeplan er ikke endelig da den er påklaget.  
Vi minner byråden om kommunens tilretteleggingsansvar. Vi formoder at byrådet er opptatt 
av friluftsliv, muligheter for å kunne ferdes til fots på småveier fremfor å gå ut på bilveier 
eller i større grad bruke bil. Og vi ser at kommunen har økt sin satsing på trygge skoleveier. 
Her vil angjeldende sak være et tydelig bevis på at denne tankegang implementeres i praktisk 
politikk av byrådet.  
 
Vi ber derfor Bystyret og Byrådet i denne type saker instruere Plan- og bygningsetaten om at 
disse etablerte stier og gangveier ikke tillates tatt med ved beregningen når det gjelder hvilket 
areal som skal tas med ved arealutnyttelsen samt at etablerte stier og gangveier som er 
benyttet gjennom årtier av allmennheten ikke skal gjenbygges.  
 
Kopi sendes Plan- og bygningsetaten. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
 
Følgende brev sendes Byrådsavdeling for Byutvikling og samferdsel og Bystyret: 
I Vestre Aker bydel er det en rekke gangveier, stier og smett som i mange år er blitt benyttet 
av allmennheten som turstier, veier til skoler, friarealer og barnehager. Det er også i Vestre 
Aker bydel utarbeidet et eget kart hvor gangveier m.m. er avmerket. Stiene er av stor viktighet 
og har stor betydning for at man kan ferdes uten å måtte følge de vanlige, til dels svingete, 
veier i vår bydel. 
 
Eiendomsforholdene til denne type gangveier kan variere, fra kommunalt eide, eid av den 
lokale Velforening eller av private. Gangarealene er stort sett ikke skilt ut som egne gårds- og 
bruksnumre.  
 
Ved alle utbygginger i bydelen er det alltid blitt tatt hensyn til disse gangveier, da dette er 
blitt ansett som meget vesentlige allemannsrettigheter.  
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Ved en ny byggesak i Øvre Smestad vei 50 er det for første gang i bydel Vestre Aker ikke tatt 
hensyn til en mangeårig benyttet gangvei langs eiendomsgrensen. Dette er en gangvei som er 
inngjerdet på begge sider og hvor belysning er betalt av Hafslund.  
 
Gangveien forbinder Øvre Smestad vei mot skolene på Huseby, Persbråten, Hovseter og 
Steiner og gir tilgang til det store friområdet som går ned mot Makrellbekken samt til 
friområdet i Husebyskogen. 
 
Videre gir det befolkningen en rask tilgang til T-banestasjon og bydelens serviceinstitusjoner 
i FO-bygningen ved Garden (Sørkedalsveien 148). 
 
I byggesaken har Beliggenhet Eiendom AS/Aker Utvikling AS som utbygger innlemmet arealet 
i den flotte eiendom de nå har ervervet, og som skal rives, for å få en maksimal utbygging av 
tomtearealet med 7 eneboliger. Gangveien er forutsatt fjernet slik at det ikke lenger blir en 
offentlig gangvei her. Dette medfører stor ulempe for beboerne i området. 
Kommunikasjonsmulighetene i området blir sterkt redusert ved nedlegging av gangveien.  
 
Hvis denne tillatelse gis, og man nå etablerer en praksis i bydelen hvor denne type stier 
innlemmes i den enkelte eiendom for å få en større mulig utbygging av tomtearealet, vil det 
være meget betenkelig for beboernes rettigheter til disse arealer i fremtiden.  
 
Vi ber om byrådens aktive innsats da vi ikke kan se at en reguleringsplan gir utbygger noe 
rettskrav på å stenge gangveien. Utfallet av dette avhenger av hvordan kommunen velger å 
forvalte sin planmyndighet. Her ligger det politiske ansvaret som byråden og byrådet må 
håndtere.  
 
Vi er overrasket over at byrådet ved PBE ikke har bedt utbygger hensynta opprettholdelse av 
gangveien på bakgrunn av det samfunnsansvar byrådet har, og da slike ferdselsårer er helt 
nødvendig for menigmanns livskvalitet. Det er slik at lovgiver har gitt kommunen en rikholdig 
verktøykasse for å kunne opprettholde fra ferdsel langs viktige gangveier, stier, smau og 
smett. Vi regner med at byråden vil ta i bruk denne verktøykasse både i denne enkeltsak og 
lignende saker.  
 
Kommunen har anledning til å stille vilkår under utarbeidelse av rammeplan. Det bør gjøres 
her. Og angjeldende rammeplan er ikke endelig da den er påklaget.  
Vi minner byråden om kommunens tilretteleggingsansvar. Vi formoder at byrådet er opptatt 
av friluftsliv, muligheter for å kunne ferdes til fots på småveier fremfor å gå ut på bilveier 
eller i større grad bruke bil. Og vi ser at kommunen har økt sin satsing på trygge skoleveier. 
Her vil angjeldende sak være et tydelig bevis på at denne tankegang implementeres i praktisk 
politikk av byrådet.  
 
Vi ber derfor Bystyret og Byrådet i denne type saker instruere Plan- og bygningsetaten om at 
disse etablerte stier og gangveier ikke tillates tatt med ved beregningen når det gjelder hvilket 
areal som skal tas med ved arealutnyttelsen samt at etablerte stier og gangveier som er 
benyttet gjennom årtier av allmennheten ikke skal gjenbygges.  
 
Kopi sendes Plan- og bygningsetaten. 
 

 Sak 53 /11  Ekelyveien 
 
Byutviklings, miljø og samferdselskomiteens forslag til vedtak 



Vestre Aker bydelsutvalg viser til tidligere henvendelse til byrådsavdeling for byutvikling og 
brev fra Plan- og bygningsetatens av 14.3.2011.  
 
Bydelsutvalget i Vestre Aker finner det helt urimelig at ansvaret for og kostnadene ved en 
opparbeidelse av Ekelyveien, nå skal pålegges beboerne da de allerede har betalt for dette da 
de kjøpte boligene der opparbeidelse var en klar forutsetning fra Plan- og bygningsetatens 
side for å gi Byggetillatelse. Det vises til sakspapirer hos etaten, blant annet Saksnr 
200605324, og brev av 01.06.2007 der Utbygger og Tiltakshaver, Ivar Bjørtomt, klart påtar 
seg ansvaret for at denne betingelsen blir fulgt. Etaten har selv unnlatt å følge opp denne 
saken, og dermed forsøkes ansvaret nå å overføres beboerne, hvilket må anses som en 
uakseptabel ansvarsfraskrivelse.  
 
Bydelsutvalget i Vestre Aker ber derfor byutviklingsbyråden pålegge Plan- og 
bygningsetatens å sørge for at veien snarest blir opparbeidet i henhold til de tidligere satte 
betingelsene. Dersom Plan- og bygningsetatens ikke får ordnet opp med etatens tilsynsansvar 
i denne saken ved at Tiltakshaver utfører arbeidet, forventer bydelsutvalget at etaten selv 
dekker omkostningene for opparbeidelsen innen eget budsjett. Bydelsutvalget kan ikke 
akseptere at en klar forsømmelse fra etatens side medfører at fremkommeligheten i veien er 
tidvis nærmest ufremkommelig ved snø, som det er hver vinter, og at barns skolevei dermed 
blir livsfarlig. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg viser til tidligere henvendelse til byrådsavdeling for byutvikling og 
brev fra PBE av 14.3.2011.  
 
Bydelsutvalget i Vestre Aker finner det helt urimelig at ansvaret for og kostnadene ved en 
opparbeidelse av Ekelyveien, nå skal pålegges beboerne da de allerede har betalt for dette da 
de kjøpte boligene der opparbeidelse var en klar forutsetning fra PBEs side for å gi 
Byggetillatelse. Det vises til sakspapirer hos etaten, blant annet Saksnr 200605324, og brev 
av 01.06.2007 der Utbygger og Tiltakshaver, Ivar Bjørtomt, klart påtar seg ansvaret for at 
denne betingelsen blir fulgt. Etaten har selv unnlatt å følge opp denne saken, og dermed 
forsøkes ansvaret nå å overføres beboerne, hvilket må anses som en uakseptabel 
ansvarsfraskrivelse.  
 
Bydelsutvalget i Vestre Aker ber derfor byutviklingsbyråden pålegge PBE å sørge for at veien 
snarest blir opparbeidet i henhold til de tidligere satte betingelsene. Dersom PBE ikke får 
ordnet opp med etatens tilsynsansvar i denne saken ved at Tiltakshaver utfører arbeidet, 
forventer bydelsutvalget at etaten selv dekker omkostningene for opparbeidelsen innen eget 
budsjett. Bydelsutvalget kan ikke akseptere at en klar forsømmelse fra etatens side medfører 
at fremkommeligheten i veien er tidvis nærmest ufremkommelig ved snø, som det er hver 
vinter, og at barns skolevei dermed blir livsfarlig. 
 

 Sak 54 /11  Lille Borgen vei 12 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
1. Bydel Vestre Aker viser til rammetillatelse gitt i sak nr. 201011719-14 – Lille Borgenvei 

12.   Vedtaket er påklaget til Fylkesmannen av naboer og Utvalget for harmonisk 
fortetting i småhusområdene med påstand om saksbehandlingsfeil.  
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2. Bydelsutvalget vil ha en avklaring fra Byutviklingsbyråden på spørsmål om såkalt 
praktikantandel/ekstra boenhet til hvert av de 6 husene. Vi vil ha klarlagt om ekstra 
boenhet i underetasjen utløser ekstra parkeringsplasser på terreng og om BYA derved er 
overskredet.  

 
3. Gjennomgang av nabovarsler avdekker at tiltakshaver ikke har oversendt plantegninger av 

underetasje. Dette antas å være i strid med ”Forskrift om saksbehandling og kontroll i 
byggesaker”, Kap V § 16 ”Varsel til naboer og gjenboere”. Her kreves det at varselet skal 
inneholde: ”Tilstrekkelige opplysninger til at naboer forstår” og videre ”Minst det om 
tiltaket som gis i søknad eller melding”. Vi ber byråden bekrefte at tilstrekkelig 
informasjon ikke er gitt. Vi ser at manglende informasjon kan tenkes å skyldes at 
tiltakshaver vil unngå protester. Ekstra boenheter skal utløse krav om ekstra 
parkeringsplasser på terreng, med den følge at BYA-grensen på 24% overskrides. I andre 
tilfelle har relevant informasjon om såkalt praktikantandel dukket opp når tiltaket 
annonseres for salg, cfr Morgedalsvn 10. Vi regner med at byråden vil se på det som 
uheldig. 

 
4. Plantegningene viser at de ekstra boenhetene har alle fasiliteter som bad, toalett, 

oppholdsrom, vindusutforminger og egne trappeinnganger inntegnet i underetasjen. Det 
kan derfor se ut som om man foruten 6 omsøkte boenheter har lagt inn ytterligere 6 slik at 
kravet til parkeringsplasser på terreng burde vært 1,7 x 12= 20,4 x 0,25= 5 plasser på 
terreng, dvs. i en økning i BYA på 18 x 2= 36kvm. Dermed er maksimal BYA på 24% 
overskredet. Man kan dermed si at tiltaket er i strid med bestemmelsene og at det kan 
foreligge saksbehandlingsfeil.  

 
5. Bydelsutvalget vil mene at tiltaket må anses som en dispensasjonssak på bakgrunn av de 

konsekvenser etablering av egne, ikke-omsøkte ”praktikantandeler” har. 
 
6. Bydelsutvalget vil ha klarhet i byrådens vurdering av hva som er egen boenhet. På BMS-

møte i bydelen 21/2-2011 hevdet Plan- og bygningsetatens representant at slike 
praktikantandeler ikke var å anse som egne boenheter fordi det var inntegnet dør inn til 
øvrig del av hver av eneboligene. En slik forklaring finner vi ulogisk da en dør lett kan 
avlåses. Både for byråden og bydel Vestre Aker, som er delegert spesiell myndighet i 
dispensasjonssaker, bør det være av stor interesse å få avklart spørsmålet.  

 
7. På bakgrunn av ovenstående ber Bydelsutvalget om en nærmere redegjørelse fra byråden 

for etatens standpunkt og om dette har bakgrunn i lovverk eller kun bygger på egen 
praksis og oppfatning. Siktemålet må være å få klare regler som hindrer omgåelse av 
bestemmelsene og som samtidig tar stilling til om ikke slike handlemåter utløser søknad 
om dispensasjon fra bestemmelsene.  

 
8. Samtidig ber vi om at det framskaffes en uttalelse fra Kommunaldepartementet. 
 
Det ble stemt punktvis over Venstres forslag.: 
Punkt 1 og 2 ble enstemmig vedtatt. 
Punkt 3, 4 og 5 ble vedtatt med 12 (7H+2+2A+1SV) stemmer mot 2 (2F) stemmer. 
Punkt 6, 7 og 8 ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Bydel Vestre Aker viser til rammetillatelse gitt i sak nr. 201011719-14 – Lille Borgenvei 

12. Vedtaket er påklaget til Fylkesmannen av naboer og Utvalget for harmonisk fortetting 
i småhusområdene med påstand om saksbehandlingsfeil.  



 
2. Bydelsutvalget vil ha en avklaring fra Byutviklingsbyråden på spørsmål om såkalt 

praktikantandel/ekstra boenhet til hvert av de 6 husene. Vi vil ha klarlagt om ekstra 
boenhet i underetasjen utløser ekstra parkeringsplasser på terreng og om BYA derved er 
overskredet.  

 
3. Gjennomgang av nabovarsler avdekker at tiltakshaver ikke har oversendt plantegninger 

av underetasje. Dette antas å være i strid med ”Forskrift om saksbehandling og kontroll i 
byggesaker”, Kap V § 16 ”Varsel til naboer og gjenboere”. Her kreves det at varselet 
skal inneholde: ”Tilstrekkelige opplysninger til at naboer forstår” og videre ”Minst det 
om tiltaket som gis i søknad eller melding”. Vi ber byråden bekrefte at tilstrekkelig 
informasjon ikke er gitt. Vi ser at manglende informasjon kan tenkes å skyldes at 
tiltakshaver vil unngå protester. Ekstra boenheter skal utløse krav om ekstra 
parkeringsplasser på terreng, med den følge at BYA-grensen på 24% overskrides. I andre 
tilfelle har relevant informasjon om såkalt praktikantandel dukket opp når tiltaket 
annonseres for salg, cfr Morgedalsvn 10. Vi regner med at byråden vil se på det som 
uheldig. 

 
4. Plantegningene viser at de ekstra boenhetene har alle fasiliteter som bad, toalett, 

oppholdsrom, vindusutforminger og egne trappeinnganger inntegnet i underetasjen. Det 
kan derfor se ut som om man foruten 6 omsøkte boenheter har lagt inn ytterligere 6 slik at 
kravet til parkeringsplasser på terreng burde vært 1,7 x 12= 20,4 x 0,25= 5 plasser på 
terreng, dvs. i en økning i BYA på 18 x 2= 36kvm. Dermed er maksimal BYA på 24% 
overskredet. Man kan dermed si at tiltaket er i strid med bestemmelsene og at det kan 
foreligge saksbehandlingsfeil.  

 
5. Bydelsutvalget vil mene at tiltaket må anses som en dispensasjonssak på bakgrunn av de 

konsekvenser etablering av egne, ikke-omsøkte ”praktikantandeler” har. 
 
6. Bydelsutvalget vil ha klarhet i byrådens vurdering av hva som er egen boenhet. På BMS-

møte i bydelen 21/2-2011 hevdet Plan- og bygningsetatens  representant at slike 
praktikantandeler ikke var å anse som egne boenheter fordi det var inntegnet dør inn til 
øvrig del av hver av eneboligene. En slik forklaring finner vi ulogisk da en dør lett kan 
avlåses. Både for byråden og bydel Vestre Aker, som er delegert spesiell myndighet i 
dispensasjonssaker, bør det være av stor interesse å få avklart spørsmålet.  

 
7. På bakgrunn av ovenstående ber Bydelsutvalget om en nærmere redegjørelse fra byråden 

for etatens standpunkt og om dette har bakgrunn i lovverk eller kun bygger på egen 
praksis og oppfatning. Siktemålet må være å få klare regler som hindrer omgåelse av 
bestemmelsene og som samtidig tar stilling til om ikke slike handlemåter utløser søknad 
om dispensasjon fra bestemmelsene.  

 
8. Samtidig ber vi om at det framskaffes en uttalelse fra Kommunaldepartementet. 
 

 Sak 55 /11  Søknad om bevilling Bogstad stiftelse - Bogstad Gård 
eierskifte/deling av bevilling Cafe Grevinnen - 
orienteringssak 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar vedtaket til orientering. 
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Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar vedtaket til orientering. 
 

 Sak 56 /11  Søknad om serverings- og skjenkebevilling Bogstad 
Gård etter eierskifte - orienteringssak 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar vedtaket til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar vedtaket til orientering. 
 

 Sak 57 /11  Søknad om serverings - og skjenkebevilling 
Studenterhytta Kjellerberget Sørkedalen - 
orienteringssak 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg til vedtaket til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg til vedtaket til orientering. 
 

 Sak 58 /11  Søknad om bevilling  Eierskifte Studenterhytta 
Kjellerberget  - orienteringssak 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar vedtaket til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar vedtaket til orientering. 
 

 Sak 59 /11  Oppnevning av driftsstyrer i kommunalt drevne 
sykehjem 

 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag: 
Representant:       Vararepresentant 
Bjørn Wigernæs       Pål Barkvoll 
 



Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag: 
Representant:       Vararepresentant 
Inger Marie Ytterhorn     Venstre fremmet forslag 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag: 
Venstre fremmet forslag til vararepresentant senere. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg oppnevner følgende to eksterne representanter med vara til 
driftsstyret ved Vinderen bo- og servicesenter. 
 
Representant:       Vararepresentant: 
Bjørn Wigernæs (Krf )     Pål Barkvoll (H) 
Inger Marie Ytterhorn (F)     
Venstre fremmer sitt forslag senere 
 

 Sak 60 /11  Tilsyn Hovseterhjemmet 02112010 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for anmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet, enhet 5 
02.11.2010 og Sykehjemsetatens kommentarer til rapporten til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for anmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet, enhet 5 
02.11.2010 og Sykehjemsetatens kommentarer til rapporten til orientering 
 

 Sak 61 /11  Tilsyn 15112010 ved Aktivitetssenteret 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport for tilsyn ved Aktivitetssenteret gjennomført 15.11.2010, og 
leder ved Aktivitetssenterets kommentarer til rapporten til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport for tilsyn ved Aktivitetssenteret gjennomført 15.11.2010, og 
leder ved Aktivitetssenterets kommentarer til rapporten til orientering 
 

 Sak 62 /11  Tilsyn 25112010 ved Blåklokka dagsenter 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport for tilsyn ved Blåklokka dagsenter gjennomført 25.11.2010, 
og kommentarer til rapporten fra leder ved Blåklokka dagsenter til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
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Bydelsutvalget tar tilsynsrapport for tilsyn ved Blåklokka dagsenter gjennomført 25.11.2010, 
og kommentarer til rapporten fra leder ved Blåklokka dagsenter til orientering 
 

 Sak 63 /11  Brukerundersøkelse eierer og styrere private 
barnehager 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 

 Sak 64 /11  Frivillighetsmidler 2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Søknad om støtte til Røa eldresenter, Arrangement for frivillige, innvilges med kr.20.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 
2. Søknad om støtte til Hovstua frivillighetsentral, middagslaging med allsang, innvilges 

med kr.4.200 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 

 
3. Søknad om støtte til Lystharmonikerne, Konsert på Hovseter sykehjem, innvilges med 

kr.3.500 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 

 
4. Søknad om støtte til Sørkedalen Brass, Jubileumskonsert, innvilges med kr.9.000 

Begrunnelse: Søknaden kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 
5. Søknad om støtte til Norges Handicapforbund Vestre Aker, Aktivitetstur, innvilges med 

kr.7.000 
Begrunnelse: Søknaden kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 

 
6. Søknad om støtte til Bogstad skole, Lesekompis, avslås 

Begrunnelse: Leseopplæring bør inngå i skolens ansvarsområde 
 
7. Søknad om støtte til Norsk Svensk forening, Valborgsmässoafton, innvilges med 

kr.7.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 

 
8. Søknad om støtte til Parsellutvalget i Orebakken borettslag, avslås. 

Begrunnelse: Parsellene må anses som private og oppgradering må belastes den enkelte 
beboer eller borettslaget 

 
9. Søknad om støtte til Åsen Blåsen, Veterankorpskonsert, innvilges med kr.4.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 



10. Søknad om støtte til Hovseter fritidsklubb, Hovseterdagen 2011, innvilges med kr.25.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 

 
11. Søknad om støtte til Jakub Jarebica, Internasjonalt treff, innvilges med kr.2.600 

Begrunnelse: Søknaden kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 
12. Søknad om støtte til Deichmanske bibliotek, Tegneseriekurs for ungdom, avslås. 

Begrunnelse: Tiltaket bør dekkes av den enkelte kursdeltaker, på lik linje med andre 
kurs/aktiviteter som ungdom er med på, eller dekkes av ordinær drift av Deichmanske 
bibliotek. 

 
13. Søknad om støtte til Beboere rundt Smestadparken, Dugnad, innvilges med kr.750 

Begrunnelse: Søknaden kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) og b) 
 
14. Søknad om støtte til NODAT, Terapihunder til institusjoner, avslås. 

Begrunnelse: Et slikt tiltak må være avklart med eventuelle institusjoner på forhånd, og 
opplæring hunder bør dekkes av organisasjonens ordinære drift, 

 
15. Søknad om støtte til Lions club Røa, Vårfest for ”trengende i bydelen” innvilges med 

kr.5.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 

 
16. Søknad om støtte til Oslo Nord-vest revmatikerforening, innvilges med kr.10.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 
17. Søknad om støtte til SVURR, Knatten sommerleir, overføres ungdomsrådet 
 
18. Søknad om støtte til ADHD Norge, Snowboardkurs, avslås. 

Begrunnelse: Tiltaket bør dekkes av den enkelt kursdeltaker, på lik linje med andre kurs 
som ungdom er med på. 

 
19. Søknad om støtte til Bygdø monolitten idrettslag, BMIL-cup, innkjøp av fotballmål, 

avslås 
Begrunnelse: Tiltaket foregår ikke i bydel Vestre Aker 
 

Det ble fremmet følgende omforente endringsforslag: 
Søknad nr. 1 om støtte til Røa eldresenter, Arrangement for frivillige, innvilges med 
kr.22.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 
Søknad nr. 6 om støtte til Bogstad skole, Lesekompis, innvilges med kr 7.000 
Begrunnelse:  Det har ikke noe med vanlig undervisning å gjøre, men et ekstra tiltak sammen 
med eldre (frivillig innsats). 
 
Søknad nr 9 om støtte til Åsen Blåsen, Veterankorpskonsert, innvilges med kr.2.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 
Søknad nr. 15 om støtte til Lions club Røa, Vårfest for ”trengende i bydelen” innvilges med 
kr.2.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a 
 
Bydelsdirektørens forslag med det omforente endringsforslag ble enstemmig vedtatt. 
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Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Søknad om støtte til Røa eldresenter, Arrangement for frivillige, innvilges med kr.22.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 
2. Søknad om støtte til Hovstua frivillighetssentral, middagslaging med allsang, innvilges 

med kr.4.200 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 

 
3. Søknad om støtte til Lystharmonikerne, Konsert på Hovseter sykehjem, innvilges med 

kr.3.500 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 

 
4. Søknad om støtte til Sørkedalen Brass, Jubileumskonsert, innvilges med kr.9.000 

Begrunnelse: Søknaden kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 
5. Søknad om støtte til Norges Handicapforbund Vestre Aker, Aktivitetstur, innvilges med 

kr.7.000 
Begrunnelse: Søknaden kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 

 
6. Søknad om støtte til Bogstad skole, Lesekompis, innvilges med kr. 7.000. 

Begrunnelse: Det har ikke noe med vanlig  undervisning å gjøre, men et ekstra tiltak 
sammen med eldre (frivillig innsats). 

 
7. Søknad om støtte til Norsk Svensk forening, Valborgsmässoafton, innvilges med kr.7.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 
8. Søknad om støtte til Parsellutvalget i Orebakken borettslag, avslås. 

Begrunnelse: Parsellene må anses som private og oppgradering må belastes den enkelte 
beboer eller borettslaget 

 
9. Søknad om støtte til Åsen Blåsen, Veterankorpskonsert, innvilges med kr.2.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 
10. Søknad om støtte til Hovseter fritidsklubb, Hovseterdagen 2011, innvilges med kr.25.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 
11. Søknad om støtte til Jakub Jarebica, Internasjonalt treff, innvilges med kr.2.600 

Begrunnelse: Søknaden kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 
12. Søknad om støtte til Deichmanske bibliotek, Tegneseriekurs for ungdom, avslås. 

Begrunnelse: Tiltaket bør dekkes av den enkelte kursdeltaker, på lik linje med andre 
kurs/aktiviteter som ungdom er med på, eller dekkes av ordinær drift av Deichmanske 
bibliotek. 

 
13. Søknad om støtte til Beboere rundt Smestadparken, Dugnad, innvilges med kr.750 

Begrunnelse: Søknaden kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) og b) 
 
14. Søknad om støtte til NODAT, Terapihunder til institusjoner, avslås. 

Begrunnelse: Et slikt tiltak må være avklart med eventuelle institusjoner på forhånd, og 
opplæring hunder bør dekkes av organisasjonens ordinære drift, 

 



15. Søknad om støtte til Lions club Røa, Vårfest for ”trengende i bydelen” innvilges med 
 kr. 2.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 

 
16. Søknad om støtte til Oslo Nord-vest revmatikerforening, innvilges med kr.10.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
 
17. Søknad om støtte til SVURR, Knatten sommerleir, overføres ungdomsrådet 
 
18. Søknad om støtte til ADHD Norge, Snowboardkurs, avslås. 

Begrunnelse: Tiltaket bør dekkes av den enkelt kursdeltaker, på lik linje med andre kurs 
som ungdom er med på. 

 
19. Søknad om støtte til Bygdø monolitten idrettslag, BMIL-cup, innkjøp av fotballmål, 

avslås 
Begrunnelse: Tiltaket foregår ikke i bydel Vestre Aker 

 Sak 65 /11  Forslag på felles mandat og retningslinjer for lokale 
ungdomsråd 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til BURO`s forslag til felles mandat og retningslinjer for lokale 
ungdomsråd i Oslo, med administrasjonens forslag til endringer.   
 
Frank Aubert (A) fremla følgende endringsforslag til pkt 6.1 siste linje: 
- Representant fra idrett og andre organisasjoner/frie representanter 
 
Bydelsdirektørens forslag med Arbeiderpartiets endringsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget slutter seg til BURO`s forslag til felles mandat og retningslinjer for lokale 
ungdomsråd i Oslo, med administrasjonens forslag til endringer.   
 
Pkt. 6.1 siste linje endres til - Representant fra idrett og andre organisasjoner/frie 
representanter 
 

 Sak 66 /11  Elektromagnetisk stråling 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
1. For å kunne gi svar på spørsmålene i brev fra Kari Schjølberg-Henriksen ønsker Vestre 

Aker bydelsutvalg å sende brev til Statens strålevern med følgende spørsmål: 
a) Hvordan er Statens strålevern sine retningslinjer og grenseverdier i forhold til land det 
er naturlig å sammenligne seg med? (Sverige, Danmark, Tyskland, Østerrike, Frankrike, 
Sveits) 
b) Hvordan forholder man seg til trådløst nett og mobiltelefonbruk ved grunnskolene  i de 
ovenfor nevnte landene? 
c)  Hvilke anbefalinger har Statens strålevern overfor grunnskolene/barnehagene i forhold 
til å være føre-var for elektromagnetisk stråling og helserisiko? 

 
2. Bydelsutvalget i Vestre Aker vil forespørre bydelsoverlegen, kommunelegen i Oslo, 

Folkehelseinstituttet, Foreningen for El-overfølsomme om statistisk informasjon om antall 
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personer med rapportert overfølsomhet for elektromagnetisk stråling og hvilke plager 
disse personene opplever. 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Saken trekkes tilbake 
 
Christian Holmesland (F) fremmet på vegne av AU følgende forslag til brev sendt Kari 
Schjølberg-Henriksen: 
Vi viser til Deres brev av 27/1-2011 og har følgende svar på Deres spørsmål. 
 
1. Det er ikke slik at Vestre Aker bydelsutvalg generelt mistror offentlige etater. Det 

angjeldende fagfelt om stråling er ikke fullt ut utredet og det finnes forskjellige 
oppfatninger av hva som er farlig også blant fagpersoner. Her er nok å nevne at andre land 
i Europa har en helt annen og mer restriktiv holdning til grenseverdier og tekniske 
løsninger. BUVA har derfor valgt et føre var prinsipp når det gjelder å utsette særlig den 
yngre del av befolkningen for stråling. I den forbindelse fant vi det riktig å sende ut 
informasjonsbrosjyren til våre barnehager og be om målinger i institusjoner i bydelen. 

2. Vi vil avvente det nylig etablerte ekspertutvalgets vurderinger før vi eventuelt tar nye 
initiativ i saken. Dersom Vestre Aker bydelsutvalg senere finner behov for det vil vi be 
rette instans om å utarbeide det statistikkunderlaget som nevnes i Deres brev. Vestre Aker 
bydelsutvalg er et politisk organ som må rekvirere slikt materiale fra ekstern 
fagkompetanse. 

 
Vestre Aker bydelsutvalg ser på temaet stråling med største alvor og ser ingen grunn til å 
beklage sitt arbeid med å sette dette på dagsorden gjennom egne vedtak og presseoppslag. Vi 
er også glade for at fokuset på saken nå har resultert i nedsettelsen av et ekspertutvalg som 
skal klargjøre eventuelle behov for endringer i Norsk holdning til temaet. 
 
Fremskrittspartiets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendesKari Schjølberg-Henriksen: 
Vi viser til Deres brev av 27/1-2011 og har følgende svar på Deres spørsmål. 
 
3. Det er ikke slik at Vestre Aker bydelsutvalg generelt mistror offentlige etater. Det 

angjeldende fagfelt om stråling er ikke fullt ut utredet og det finnes forskjellige 
oppfatninger av hva som er farlig også blant fagpersoner. Her er nok å nevne at andre 
land i Europa har en helt annen og mer restriktiv holdning til grenseverdier og tekniske 
løsninger. BUVA har derfor valgt et føre var prinsipp når det gjelder å utsette særlig den 
yngre del av befolkningen for stråling. I den forbindelse fant vi det riktig å sende ut 
informasjonsbrosjyren til våre barnehager og be om målinger i institusjoner i bydelen. 

4. Vi vil avvente det nylig etablerte ekspertutvalgets vurderinger før vi eventuelt tar nye 
initiativ i saken. Dersom Vestre Aker bydelsutvalg senere finner behov for det vil vi be 
rette instans om å utarbeide det statistikkunderlaget som nevnes i Deres brev. Vestre Aker 
bydelsutvalg er et politisk organ som må rekvirere slikt materiale fra ekstern 
fagkompetanse. 

 
Vestre Aker bydelsutvalg ser på temaet stråling med største alvor og ser ingen grunn til å 
beklage sitt arbeid med å sette dette på dagsorden gjennom egne vedtak og presseoppslag. Vi 
er også glade for at fokuset på saken nå har resultert i nedsettelsen av et ekspertutvalg som 
skal klargjøre eventuelle behov for endringer i Norsk holdning til temaet. 
 



 Sak 67 /11  Informasjonssaker til Bydelsutvalgets møte 14.04.11 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Oppfølgingsskjema for politiske saker/vedtak i BU-møte 10. mars 2011 
2. Brev fra Byrådsavdeling for eldre og sosiale tjenester.  BU-sak 44/11 TT-transport. 
3. Mail fra Hafslund Nett.  Svar på BU-sak 34/11 
tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Oppfølgingsskjema for politiske saker/vedtak i BU-møte 10. mars 2011 
2. Brev fra Byrådsavdeling for eldre og sosiale tjenester.  BU-sak 44/11 TT-transport. 
3. Mail fra Hafslund Nett.  Svar på BU-sak 34/11 
tas til orientering 
 

 Sak 68 /11  Komitereferater møte 14.04.2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 28.03.11 tas til orientering 
2. Protokoll fra Helse og sosialkomiteens møte 04.04.11 tas til orientering  
3. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 04.04.11 tas til orientering 
4. Protokoll fra Ungdomsrådet 04.04.11 tas til orientering 
5. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 04.04.11 tas til orientering 
6. Protokoll fra AU 06.04.11 tas til orientering 
7. Protokoll fra AMU 11.04.11 tas til orientering 
8. Protokoll fra MBU 11.04.11 tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 28.03.11 tas til orientering 
2. Protokoll fra Helse og sosialkomiteens møte 04.04.11 tas til orientering  
3. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 04.04.11 tas til orientering 
4. Protokoll fra Ungdomsrådet 04.04.11 tas til orientering 
5. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 04.04.11 tas til orientering 
6. Protokoll fra AU 06.04.11 tas til orientering 
7. Protokoll fra AMU 11.04.11 tas til orientering 
8. Protokoll fra MBU 11.04.11 tas til orientering 
 

 Sak 69 /11  Bevilling - Søknad fra Markaporten AS om serverings og 
skjenkebevilling etter eierskifte ved Markaporten i 
Ankerveien 117 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt søknad om serverings- og skjenkebevilling for 
Markaporten, og har ingen innsigelser til denne. Bydel Vestre Aker anbefaler søknaden 
innvilget.   
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Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt søknad om serverings- og skjenkebevilling for 
Markaporten, og har ingen innsigelser til denne. Bydel Vestre Aker anbefaler søknaden 
innvilget.   
 

 Sak 70 /11  Nytt valgoppgjør for bydel Vestre Aker (V) - orientering 
om vedtak 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar valgstyrets vedtak til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar valgstyrets vedtak til orientering. 
 

 Sak 71 /11  Kryssing av Sørkedalsveien, gangbro ved Persbråten. 
Varsel om oppstart av planarbeid - Anmodning om 
forhåndsuttalelse 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til varsel datert 21.3.2011 om oppstart av planarbeid for kryssing av 
Sørkedalsveien. Bydel Vestre Aker støtter alternativ B, og slutter seg til forslagsstillers 
begrunnelse for det. Bydel Vestre Aker tar forbehold om ytterligere bemerkninger senere i 
planprosessen. 
 
Det ble fremmet følgende fellesforslag. 
Vestre Aker bydelsutvalg er klar over rekkefølgebestemmelsene i reguleringsplanen for USA 
ambassadebygg, og at det er avgitt en garanti overfor kommunen om at gangbro vil bli 
etablert. 

Vestre Aker bydelsutvalg kan imidlertid ikke lengre støtte noen av de foreslåtte alternativene 
etter det ble klargjort hvor store inngrep  begge vil gjøre på private eiendommer. Et slikt 
gigantisk broprosjekt vil medføre at flere boliger vil miste til dels store arealer og samtidig 
mye  av privatlivet, for innsyn i deres boliger vil bli meget generende med den høyden en slik 
bro må ha for å tilfredsstille kravene til universell utforming. 

Vestre Aker bydelsutvalg støtter derfor naboer, borettslag og Vels protester mot begge 
alternativene.  

Bydelsutvalget  mener det vil være en vesentlig bedre løsning at det etableres fotgjengerfelt 
med trafikkøy ved Persbråtan og Husebygrenda, der alternativ B foreslås lagt. Begge må få 
lysregulering av samme typen som fotgjengerfeltet i Griniveien ved Ekraveien. 

Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at Samferdselsetaten etablerer kameraovervåking i 
bakken fra Gardeleiren til lyskrysset ved Husebygrenda da det er her farten lett økes til over 
fartsgrensen. 



Bydelsutvalget forutsetter også at Samferdselsetaten innleder dialog med naboene slik at de 
som ønsker støyskjerming mot Sørkedalsveien får dette. 
 
Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er klar over rekkefølgebestemmelsene i reguleringsplanen for USA 
ambassadebygg, og at det er avgitt en garanti overfor kommunen om at gangbro vil bli 
etablert. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg kan imidlertid ikke lengre støtte noen av de foreslåtte alternativene 
etter det ble klargjort hvor store inngrep  begge vil gjøre på private eiendommer. Et slikt 
gigantisk broprosjekt vil medføre at flere boliger vil miste til dels store arealer og samtidig 
mye  av privatlivet, for innsyn i deres boliger vil bli meget generende med den høyden en slik 
bro må ha for å tilfredsstille kravene til universell utforming. 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter derfor naboer, borettslag og Vels protester mot begge 
alternativene.  
 
Bydelsutvalget  mener det vil være en vesentlig bedre løsning at det etableres fotgjengerfelt 
med trafikkøy ved Persbråtan og Husebygrenda, der alternativ B foreslås lagt. Begge må få 
lysregulering av samme typen som fotgjengerfeltet i Griniveien ved Ekraveien. 
Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at Samferdselsetaten etablerer kameraovervåking i 
bakken fra Gardeleiren til lyskrysset ved Husebygrenda da det er her farten lett økes til over 
fartsgrensen. 
 
Bydelsutvalget forutsetter også at Samferdselsetaten innleder dialog med naboene slik at de 
som ønsker støyskjerming mot Sørkedalsveien får dette. 
 

 Sak 72 /11  Forslag til plassering av snødeponi i bydelen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken fremmes for Vestre Aker bydelsutvalg. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til BMS-komiteen for behandling. 
 

 Sak 73 /11  Varsel om oppstart av planarbeid - Tiltak for gang- og 
sykkeltrafikken i Sørkedalen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til varsel datert 24.3.2011 om oppstart av planarbeid for Sørkedalen, 
samt bydelsutvalgets uttalelse i brev datert 8.2.2011.  
 
Bydel Vestre Aker har ingen ytterligere bemerkninger utover det som har fremkommet 
tidligere, og tar derfor varselet til orientering.    
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
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Bydel Vestre Aker viser til varsel datert 24.3.2011 om oppstart av planarbeid for Sørkedalen, 
samt bydelsutvalgets uttalelse i brev datert 8.2.2011.  
 
Bydel Vestre Aker har ingen ytterligere bemerkninger utover det som har fremkommet 
tidligere, og tar derfor varselet til orientering.    
 

 Sak 74 /11  Bjørnveien 109 - Gnr 33 bnr 177 - 203 - 1340 - 1341 - 
1342 - Varsel om igangsatt detaljregulering 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til tidligere uttalelse i saken i brev datert 15.10.2010 til Plan- og 
bygningsetaten, og opprettholder denne. Bydel Vestre Aker støtter ikke det fremsatte forslaget 
til detaljregulering av 14.3.2011.  
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget støtter det fremlagte forslaget til vedtak fra bydelsdirektøren med følgende 
tilføyelse i annet avsnitt i BUS-komiteens tidligere vedtak:  ”har vurdert utnyttelse til skole, 
barnehage og idrettsformål”. 
 
Bydelsdirektørens forslag med Høyres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker viser til tidligere uttalelse i saken i brev datert 15.10.2010 til Plan- og 
bygningsetaten, og opprettholder denne. Bydel Vestre Aker støtter ikke det fremsatte forslaget 
til detaljregulering av 14.3.2011.  
 
2. avsnitt i planinitiativet fra 14.10.10 lyder da slik:  Vestre Aker vil innstille på bygge- og 
deleforbud på tomten inntil Bystyret har vurdert utnyttelse til skole, barnehage og 
idrettsformål. 
 
Møtet slutt kl. 20.50. 
 
 
 
 
 
 
Elin Horn Galtung       Anne Marie Nordby  
Leder         Sekretær 
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